
  نشست بررسی و آسیب شناسی اقدامات 
هنرهای نمایشی فرهنگسراها روز گذشته 
۱۶ مهر با حضور امین اشرفی، مدیر هنرهای 
نمایشی سازمان فرهنگی هنری شهرداری 
تهران برگزار شد. در این نشست هر یک از 
کارشناسان هنری شاغل در مدیریت های 
فرهنگی هنری مناطق ۲۲گانه شهر تهران 
ضمن اشاره به فعالیت های هنرهای نمایشی 
فرهنگسرا و مرور تجربیات خود در این حوزه، 
مسائلی همچون عدم اختصاص اعتبار و بودجه 
مناسب و مستهلک شدن زیرساخت های لازم 
در سالن های اجرا را از مهم ترین موانع بر سر 
راه فعالیت های هنری فرهنگسراها برشمردند. 
فرهنگسراها،  هنری  کارشناسان  گفته  به 
برطرف کردن مشکلاتی نظیر تجهیزکردن و 
به روزکردن سالن های اجرا و همچنین بازنگری 
در خصوص رویکرد سازمان نسبت به فعالیت های 
هنری و نحوه اختصاص سالن به گروه های 
نمایشی به گونه ای که جمعیت حداکثری در 

مناطق مختلف شهر از تماشای یک اجرا بهره مند 
شود موجب خواهد شد تا جایگاه و نقش فعالیت 
هنری سازمان ارتقا پیدا کند. در ادامه امین 
اشرفی مدیر هنرهای نمایشی سازمان فرهنگی 
هنری و مدیر پردیس تئاتر تهران ضمن تایید 
اظهارات کارشناسان گفت: در اغلب شهرهای 
دنیا این شهرداری ها هستند که متولی امور 
نمایشی و تئاتر هستند از همین رو امیدوارم تا 
با تمرکزگرایی در سیاستگذاری بتوانیم تاثیر 
بسزایی در جریان سازی فعالیت های نمایشی در 

سطح شهر تهران ایجاد کنیم. وی با بیان اینکه 
سازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران رویکرد 
حمایتی خود را از گروه های نمایشی که در جهت 
ارتقای فرهنگ عمومی نقشی فعال دارند حفظ 
خواهد کرد، افزود: ارتقای سطح آموزش تئاتر و 
همچنین همگرایی مدیریت های فرهنگی هنری 
مناطق ۲۲گانه در اجراهای هنرهای نمایشی از 
رویکردهای مدیریت جدید هنرهای نمایشی این 
سازمان است تا از این طریق بتوانیم حمایت های 
معنوی و مادی از گروه های هنری داشته باشیم و 
این نوع از فعالیت ها را در سطح فرهنگسرا و شهر 
تهران احیا کنیم. اشرفی همچنین توجه به تئاتر 
کودک را از دیگر اولویت های مدیریت هنرهای 
نمایشی برشمرد و افزود: توجه به مخاطب کودک 
و نوجوان و انتقال مفاهیم آموزشی و همچنین 
توجه به ذائقه هنری این دسته از مخاطبان از 
اهمیت ویژه ای برخوردار است بنابراین تلاش 
خواهیم کرد در این خصوص فعالیت های 

سازمان فرهنگی هنری را افزایش و ارتقا دهیم.

رو بــــه رو
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a r m a n m e l i . i r
سینمـــــا

  شبکه نمایش قصد دارد بخش ثابتی از 
کنداکتور خود در هفته آتی را به مرور آثار 
زنده یاد آتیلا پسیانی اختصاص دهد. به 
گزارش روابط عمومی شبکه نمایش سیما، 
در بخش نمایشی ساعت ۱۹ از شنبه ۲۲ مهر 
تا جمعه ۲۸ مهر فیلم های »کشتی آنجلیکا«، 
»دو فیلم با یک بلیت«، »خاکستر سبز«، 
»مجردها«، »غلامرضا تختی«، »سرخ پوست« 
و »سیانور« با هنرمایی زنده یاد آتیلا پسیانی از 
این شبکه پخش می شود. »کشتی آنجلیکا« 
به نویسندگی و کارگردانی محمد بزرگ  نیا 
محصول سال ۱۳۶۷ شنبه ۲۲ مهر ساعت 
۱۹ از شبکه نمایش سیما پخش می شود. در 
فیلم »کشتی آنجلیکا« بازیگرانی چون عزت ا... 
انتظامی، مهدی فتحی، مجید مظفری، آتیلا 
پسیانی، کتایون ریاحی و داریوش ارجمند 
ایفای نقش داشتند. همچنین ساخت موسیقی 
این فیلم بر عهده زنده یاد بابک بیات بود. فیلم 
سینمایی »دو فیلم با یک بلیت« به کارگردانی 
داریوش فرهنگ یکشنبه ۲۳ مهر ساعت 

۱۹ روی آنتن شبکه نمایش می رود. مهدی 
هاشمی، افسانه بایگان، سیامک اطلسی، آتیلا 
پسیانی، شهلا ریاحی، حسین محب اهری 
و فاطمه نقوی در این فیلم بازی می کنند. 
»خاکستر سبز« فیلمی به کارگردانی ابراهیم 
حاتمی کیا ساخته سال ۱۳۷۲ است. این فیلم 
دوشنبه ۲۴مهر ساعت ۱۹ روی آنتن شبکه 
نمایش می رود. آتیلا پسیانی، زلاتا پلشکوا، 
باربارا بوبولوا، اصغر نقی زاده، بسیرا مینوویچ، 
میلان باهول، گابریلا زوریکوا، رفیق الخوری، 
حسن سالیبو، ژوزف بایناک، پیتر روفوس، ایکو 
کرمپاسکی، ادینا بوچکیچ، دراکونا گوسوریچ 
و الویز یانکوویچ در این فیلم نقش آفرینی 
به  »مجردها«  سینمایی  فیلم  می کنند. 
کارگردانی اصغر هاشمی و تهیه کنندگی یدا... 
شهیدی سه شنبه ۲۵ مهر ماه ساعت ۱۹ از 
شبکه نمایش تماشایی می شود. این اثر طنز 
به نویسندگی فرهاد توحیدی محصول سال 
۱۳۸۳ است و محمدرضا فروتن، مریلا زارعی، 
مجید صالحی، الناز شاکردوست، آتیلا پسیانی 

و منوچهر آذری در آن نقش آفرینی می کنند. 
در »مجردها« سه جوان برای رسیدن به 
آرزوهایشان تصمیم می گیرند برای کار به 
یکی از کشورهای حوزه خلیج فارس بروند اما 
با دزدیده شدن پول هایشان، در مسیر دیگری 
قرار می گیرند... فیلم سینمایی »غلامرضا 
تختی« به کارگردانی بهرام توکلی، چهارشنبه 
۲۶ مهر از شبکه نمایش پخش می شود. 
داستان این فیلم، با قرائت و امضای وصیت نامه 
و خودکشی غلامرضا تختی، پهلوان کشتی گیر 
محبوب کشور، آغاز می شود. سپس با رجوع 
به گذشته از دوران کودکی اش که در فقر 
شدید و در آلونک های خانی آباد جنوب تهران 
.. فیلم سینمایی  می گذراند ادامه می یابد.
»سرخ پوست« به کارگردانی نیما جاویدی، 
پنج شنبه ۲۷ مهر ساعت ۱۹ روی آنتن نمایش 
می رود. نوید محمدزاده، پریناز ایزدیار، آتیلا 
پسیانی، ستاره پسیانی، حبیب رضایی و 
مانی حقیقی از بازیگران این فیلم هستند. 
فیلم سینمایی »سیانور« به کارگردانی بهروز 
شعیبی جمعه ۲۸ مهر ساعت ۱۹ پخش 

می شود.

پاسداشت آتیلا پسیانی در شبکه نمایش 

 محمد معتمدی
 بازیگر »کلنل« شد

بازگشت چاوشی به 
»زخم کاری«

محمد خزاعی:
  هدف، رسیدن به 
هزار سالن است

 پردیس سینمایی رزمال با حضور محمد 
خزاعی، رئیس سازمان سینمایی و جمعی از 
مدیران سینمایی و هنرمندان ۱۷ مهر افتتاح 
شد. محمد خزاعی گفت: خوشحالم که امروز 
در آیین افتتاح پردیس رزمال حضور دارم و 
امیدوارم بخش خصوصی و سرمایه گذاران 
دلسوز بیش از همیشه برای ارتقا و توسعه 
فضای فرهنگی و زیرساخت های سینمایی 
پردیس  افزود:  وی  میدان شوند.  وارد 
سینمایی رزمال، دویست وبیست وهشتمین 
سالن سینمایی است که در دولت سیزدهم 
افتتاح و به بهره برداری رسیده، در این راستا، 
اقدامات گسترده ای در بسیاری از حوزه ها 
اعم از دولتی و خصوصی در حال انجام 
است. رئیس سازمان سینمایی مطرح کرد: 
بر اساس برنامه ریزی های انجام شده، ۵۰ 
سالن سینمای به همت موسسه سینماشهر 
به زودی افتتاح خواهد شد و در نظر داریم 
تا پایان کار دولت سیزدهم ۴۰۰ سالن 
سینمایی دیگر نیز بهره برداری شود تا نهایتا 
برنامه ریزی ما برای دستیابی به ۱۰۰۰ سالن 
در این دولت محقق شود. وی اظهار کرد: در 
حال حاضر شور و نشاط مخاطبان به سینما 
بازگشته و منجر به دلگرمی سرمایه گذاران 
برای توسعه سالن های سینما شده، در این 
شرایط لازم است به فکر تولید فیلم با شرایط 
مطلوب و ذائقه مخاطبان با موضوعات و 
ژانرهای مختلف باشیم. وی در پایان عنوان 
کرد: امیدواریم به همت سرمایه گذاران 
هر  در  سالن سازی  خصوصی،  بخش  و 
جای ایران از جمله مناطق محروم و فاقد 
سینما ادامه داشته باشد. بنده قدردان همه 
سرمایه گذاران هستم چراکه اگر همت این 
افراد نباشد توسعه فرهنگی و اجتماعی 
نخواهیم داشت. ما نیز باید تلاش کنیم تا 
موانع بر سر راه آنها را حل کنیم. در ادامه 
همایون اسعدیان رئیس شورای صنفی 
اکران گفت: ۲۰ سال می شود که با اکران 
سینما سرو کار دارم. طی ۱۰ سال گذشته، 
در چرخه اکران تنها می توانستیم حداکثر ۲۰ 
سالن نمایش داشته باشیم اما در حال حاضر 
در این فاصله زمانی، می توان گفت یک فیلم 
تنها در غرب تهران می تواند بالای ۱۵ سالن 
سینما در اختیار و فروش بسیار خوبی داشته 
باشد. در ادامه مراسم لوح تقدیری از سوی 
معاونت توسعه فناوری و مطالعات سازمان 
سینمایی به صفایی فر مالک و بهره بردار 

پردیس سینمایی رزمال اهدا شد.

  بعد از رد پیشنهاد دیدار سه جانبه با وزرای خارجه 
جمهوری آذربایجان و روسیه در حاشیه نشست 
لمنافع در بیشکک از  کشورهای مستقل مشترک ا
سوی وزیر خارجه ارمنستان، نخست وزیر این کشور 
هم اعلام کرد در این رویداد شرکت نمی کند. »نیکول 
پاشینیان« نخست وزیر ارمنستان اعلام کرد: در 
لمنافع که قرار  نشست کشورهای مستقل مشترک ا
است در بیشکک پایتخت قرقیزستان برگزار شود، 
شرکت نمی کنم.« به گزارش خبرگزاری »ترند« 
و در گفت وگوی تلفنی با  جمهوری آذربایجان، ا
رئیس جمهور قرقیزستان گفت که نمی تواند در این 
رویداد شرکت کند. پیش تر، »آرارات میرزویان« 
وزیر خارجه ارمنستان از شرکت در نشست شورای 

لمنافع  وزرای خارجه کشورهای مستقل مشترک ا
۲۰ مهر( در بیشکک برگزار خواهد  که ۱۲ اکتبر )
شد، امتناع کرد. معاون وزیر خارجه ارمنستان در 
این رویداد به نمایندگی از کشورش حضور خواهد 
داشت. »میخائیل گالوزین« معاون وزیر خارجه 
روسیه دوشنبه اظهارکرد که  مسکو در حال بررسی 
امکان انجام مذاکرات با حضور وزیر خارجه روسیه و 
وزرای خارجه جمهوری آذربایجان و ارمنستان در 
چارچوب نشست کشورهای مستقل مشترک المنافع 
در بیشکک پایتخت قرقیزستان است. این مقام روس 
گفت: »گفت وگو بین روسیه، آذربایجان و ارمنستان 
درباره طیف کاملی از موضوعات حل و فصل مناقشه 
باکو و ایروان هرگز قطع نشده و امیدواریم این تماس ها 

ادامه یابد.« وی افزود: طرف آذربایجانی قبلا موافقت 
خود را اعلام کرده، انتظار داریم طرف ارمنستانی هم 
با مسئولیت کامل به این موضوع بپردازد و با حضور 
در مذاکرات موافقت کند. در دور جدید تنش ها میان 
ایروان و باکو، جمهوری آذربایجان عملیات برق آسایی 
در قره باغ کوهستانی انجام داد که آن  را »اقدامات 
ضدتروریستی با هدف احیای نظم قانون اساسی« 
توصیف کرد. در پی این عملیات جمهوری خودخوانده 
قره باغ کوهستانی اعلام انحلال کرد و تقریبا همه 
ساکنان ارمنی این منطقه به ارمنستان گریختند. 
نیکول پاشینیان در تماس با »ولادیمیر پوتین« 
درباره وضعیت ایجاد شده پس از اسکان اجباری ارامنه 

قره باغ گفت وگو کرد.

  ارتش پاکستان روز دوشنبه از درگیری با طالبان 
پاکستان در مرز با افغانستان خبر داد. به گزارش وبگاه 
»سی تی وی نیوز«، طالبان پاکستان در جریان عملیات 
کمین در مرز با افغانستان با نیروهای ارتش پاکستان 
۲ نظامی پاکستان  ین حادثه  درگیر شدند و طی ا
رتش پاکستان  لبان کشته شدند. ا و پنج نیروی طا
ندازی در منطقه »ژوب« در  ین تیرا اعلام کرد که ا
استان بلوچستان رخ داده است. طالبان پاکستان نیز 
ا برعهده گرفت.  ین حمله ر نیه ای مسئولیت ا در بیا
پاکستان  لبان  نام تحریک طا با  نی  پاکستا لبان  طا
فغانستان  لبان ا ما متحد با طا نه ا گا یک گروه جدا
لبان پاکستان  فغانستان، طا لبان بر ا است. تسلط طا

ز  را در حمله به پلیس و نظامیان در سراسر کشور ا
کرده  ند، جسورتر  کرده ا تشدید  بلوچستان  جمله 
ز حمایت  لبان پاکستان همچنین ا است. تحریک طا
گروه های جدایی طلب محلی برخوردار است. استان 
»بلوچستان« در پاکستان شاهد افزایش ۶۵ درصدی 
حملات تروریستی بود. استان »خیبر پختونخوا« به 
استثنای مناطق قبیله ای خود، افزایش ۸۳ درصدی 
حملات شبه نظامیان را از ژوئیه تا اوت داشته است. 
فغانستان خواسته تا  ز دولت موقت ا پاکستان بارها ا
علیه افراد و نهادهایی که پاکستان را تهدید می کنند 
عمل کند و به تعهدات خود در قبال جامعه بین المللی 
پایبند باشد.  از ماه اوت به این سو، در ماه اوت پاکستان 

بل توجهی در حملات تروریستی  فزایش قا شاهد ا
۹۹ مورد عملیات  در سراسر کشور بود و تاکنون 
 ، ده ها ین دا تروریستی ثبت شده است. بر اساس ا
ز نوامبر  این بیش ترین تعداد ثبت شده در یک ماه ا
۲۰۱۴ به این سو است. این داده ها حاکی از افزایش 
۸۳ درصدی در ماه اوت در مقایسه با ژوئیه دارد. این 
کشور اخیرا صحنه ناآرامی های سیاسی بوده است. 
به دنبال دستگیری »عمران خان« نخست  وزیر سابق، 
ه  عتراضات شدیدی در چندین شهر پاکستان به را ا
افتاد و خشونت های این اعتراضات به مرگ چندین نفر 
و جراحت صدها نفر انجامید و دادگاه عالی پاکستان 

دستور آزادی عمران خان با قرار وثیقه را صادر کرد.

نخست وزیر ارمنستان : 

 در نشست »بیشکک« شرکت نمی کنم

درگیری ارتش با طالبان پاکستان در مرز افغانستان

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

 »رابرت اف. کندی« از کارزار 
درون حزبی دموکرات ها کنار کشید

 رابرت اف. کندی جونیور که چند ماه پیش به کارزار 
تعیین نامزد ریاست جمهوری حزب دموکرات برای 
سال ۲۰۲۴ وارد و رقیب جو بایدن شده بود، اعلام کرد از 
این کارزار کنار کشیده و به عنوان یک فرد مستقل برای 
انتخابات ریاست جمهوری ۲۰۲۴ آمریکا نامزد می شود. 
»رابرت اف. کندی جونیور«، برادرزاده »جان اف. کندی«، 
رئیس جمهور اسبق ترور شده آمریکا که ۳۰ فروردین 
وارد کارزار مقدماتی تعیین نامزد ریاست جمهوری حزب 
دموکرات برای انتخابات ۲۰۲۴ شد، اگفت که نامزدی خود 
در رقابت دموکرات ها را لغو کرده و به عنوان یک فرد مستقل 
برای ریاست جمهوری نامزد می شود. به نوشته خبرگزاری 
»پرس اسوسیشن«، کندی طبق نظرسنجی ها در بین 
جمهوریخواهان رقیب محبوب بود. به چالش کشیدن 
رئیس جمهور مستقر در مرحله انتخابات درون حزبی از 
سوی یک فرد هم حزبی رویدادی است که کمتر اتفاق 
می افتد هر چند که چه در میان جمهوری خواهان و چه 
در میان دموکرات ها بدون سابقه نیست. هنوز مشخص 
نیست حمایت قابل توجه جمهوریخواهان از »کندی« 
در زمانی که او از حزب دموکرات نامزد شد، همچنان با 
ورود او به عنوان نامزد مستقل به مرحله نهایی انتخابات 
ریاست جمهوری به ویژه در صورتی که دونالد ترامپ، نامزد 
پیشتاز رقابت مقدماتی جمهوریخواهان، رقیب او شود، 
همچنان ادامه داشته باشد یا خیر. هم متحدان بایدن 
و هم متحدان ترامپ به »کندی« به عنوان کسی که در 
نهایت تخریب کننده شانس این دو نامزد در انتخابات باشد 
مظنون بودند. متحدان جو بایدن کارزار رابرت اف. کندی 
برای رقابت مقدماتی دموکرات ها را »غیرجدی« خوانده 
بودند. پس از اعلام این تصمیم رابرت اف. کندی، صدها تن 
از حامیانش در انتظار سخنرانی او در محل »تالار استقلال« 
در فیلادلفیا تجمع کرده و شعار جدید »استقلال خود را 
اعلام کنید« را به نمایش گذاشتند. رابرت اف. کندی که 
۶۹ سال دارد چند ماه پیش در مصاحبه ای گفت معتقد 
است سیا )سازمان اطلاعات مرکزی آمریکا( در ترور »جان 
اف.کندی« عموی او و سی وپنجمین رئیس جمهور ایالات 
متحده دست داشته است. او پسر سناتور رابرت اف. کندی 
است که او هم در سال ۱۹۶۸ ترور شد و روز چهارشنبه ۳۰ 
فروردین رسما نامزدی خود را برای تعیین شدن به عنوان 
نماینده حزب دموکرات در انتخابات ریاست جمهوری 
۲۰۲۴ اعلام کرده بود. او همچنین در سخنرانی اعلام 
نامزدی خود در رقابت مقدماتی دموکرات ها اذعان کرد 
که واشنگتن گروه تروریستی داعش را ایجاد کرد. رابرت 
اف. کندی جونیور در یک مصاحبه دیگر در تیرماه گذشته 
پیش بینی کرد که اوکراین هیچ شانسی برای پیروزی در 
جنگ با روسیه ندار د. او تاکید کرد حتی یک برآمد از 
تحولات جنگ اوکراین- روسیه وجود ندارد که بر اساس 

آن کی یف بتواند مسکو را شکست دهد. 

سرگئی لاوروف:   

   منشور ملل متحد مبنای نظم نوین جهانی باشد
کوتــــاه

  وزیر خارجه روسیه گفت: باید یک نظم جهانی جدید بر 
مبنای بنیان های مستحکم شکل بگیرد، زیرا بیشتر کشورهای 
جهان خواهان نظم چندقطبی هستند. سرگئی لاوروف، وزیر 
خارجه روسیه بیان داشت: یک بنیان مستحکم برای ایجاد یک 
نظم جدید جهانی وجود دارد و آن هم منشور ملل متحد است. 
نکته اصلی در حال حاضر جلوگیری از نابودی این منشور در 
نتیجه استفاده فرصت طلبانه و گزینشی از اصول قانونی آن 
است. قوانین این منشور باید به تمامی و با هماهنگی همه 
کشورها اجرا شود. به گفته سرگئی لاوروف، انسان ها تنها در 
صورتی »فرصت غلبه بر میراث آسیب زای جهان تک قطبی« را 
خواهند داشت که قانون بین المللی اجرا شود. او همچنین غرب 
و سیاست های »تهاجمی و خودخواهانه« این بلوک قدرت را 

مسئول وضعیت بحرانی امروز روابط بین المللی دانست. وزیر 
خارجه روسیه افزود: باید مطمئن شویم که روحیه چندقطبی 
که در منشور سازمان ملل نهادینه شده، جامه عمل می پوشد. 
تعداد فزآینده ای از کشورهای جهان به فکر تقویت حق 
حاکمیت و دفاع از منافع ملی، سنت ها، فرهنگ و سبک زندگی 
خود هستند. آن ها از زندگی تحت امرونهی دیگران بیزار 
بوده و می خواهند در فضایی دوستانه با جهان مراوده داشته 
باشند؛ آن هم تنها با شرایط عادلانه و با منافع دوجانبه. این در 
چهارچوب یک معماری چندقطبی نوظهور روی خواهد داد. 
لاوروف تأکید کرد که گسترش گروه »بریکس«، نفوذ فزآینده 
چندین سازمان منطقه ای و همچنین اصلاحات احتمالی در 

سازمان ملل در راستای همین جریان اتفاق افتاده است.

 صندوق بین المللی پول  مطرح کرد

 هشدار درباره اقتصاد جهانی
 صندوق بین المللی پول )IMF( هشدار داد: پویایی 
اقتصاد جهانی با وجود نرخ های بهره بالاتر، جنگ 
فعلی اوکراین و گسترش شکاف های ژئوپلیتیکی در 
حال کاهش است. به گزارش آسوشیتدپرس، صندوق 
بین المللی پول اعلام کرد: به نظر می رسد رشد اقتصادی 
جهانی در سال ۲۰۲۴ از سه درصدی که در سال جاری 
پیش بینی شده بود، به ۲.۹ درصد کاهش یابد. این میزان 
کاهش درحالیست که اقتصاد جهانی هنوز از رکود 
ویرانگری که در دوران همه گیری کرونا در سال ۲۰۲۰ 
تجربه کرد، به طور کامل بهبود نیافته است. بر پایه 
این گزارش، سلسله ای از بحران ها از جمله همه گیری 
کرونا و جنگ اوکراین، تولید اقتصادی جهانی را در سه 
سال گذشته در مقایسه با روند پیش از دوران کرونا، 
حدود ۳.۷ تریلیون دلار کاهش داده است. پیر- اولیویه 
گورینشاس، اقتصاددان ارشد صندوق بین المللی پول، 
گفت: ما شاهد درجازدن اقتصاد جهان هستیم. وی 
اضافه کرد: البته در زمانی که فدرال رزرو )بانک مرکزی 
ایالات متحده( و سایر بانک های مرکزی در سراسر 
جهان، به شدت نرخ های بهره را برای مبارزه با افزایش 
مجدد نرخ تورم بالا برده اند، اقتصاد جهانی »مقاومت 
قابل توجهی« را نشان داده است. بر اساس این گزارش، 
صندوق بین المللی پول پیش بینی می کند که نرخ تورم 
جهانی در قیمت مصرف کننده از ۸.۷ درصد در سال 
۲۰۲۲ به ۶.۹ درصد در سال جاری و ۵.۸ درصد در سال 
۲۰۲۴ کاهش پیدا کند. در آخرین چشم انداز اقتصاد 
جهانی صندوق بین المللی پول، ایالات متحده مورد توجه 
قرار گرفته و این صندوق پیش بینی خود درباره رشد 
اقتصادی آمریکا در سال جاری را به ۲.۱ درصد )مطابق 
سال ۲۰۲۲( و در سال ۲۰۲۴ به ۱.۵ درصد تغییر داده 
است. صندوق بین المللی پول، رشد اقتصادی منطقه 
یورو را به ۰.۷ درصد در سال جاری و ۱.۲ درصد در 
سال ۲۰۲۴ کاهش داد. این صندوق در واقع پیش بینی 
می کند که رشد اقتصادی آلمان در سال جاری ۰.۵ 
درصد کاهش یابد و به رشد ۰.۹ درصدی در سال آینده 
برسد. همچنین صندوق بین المللی پول پیش بینی 
می کند که اقتصاد چین که دومین اقتصاد بزرگ جهان 
است، امسال پنج درصد و در سال ۲۰۲۴ نیز ۴.۲ درصد 
رشد خواهد کرد که این میزان نسبت به پیش بینی ماه 
جولای این صندوق کمتر است. این صندوق بار دیگر 
ابراز نگرانی کرد که کشورهای جهان در حال ورود به 
یک بحران ژئوپلیتیکی هستند که می تواند تجارت 
بین المللی و رشد اقتصادی را در عرصه جهانی محدود 
کند. ایالات متحده و متحدانش تحریم های بی سابقه ای 
را علیه روسیه به دنبال حمله این کشور به اوکراین اعمال 
کرده اند و با افزایش تنش ها با پکن، به دنبال کاهش 

وابستگی خود به واردات از چین هستند. 

  محمد معتمدی، خواننده مطرح 
موسیقی در کنسرت نمایش »کلنل« 
به کارگردانی امیر بشیری به ایفای 
نقش می پردازد. محمد معتمدی در 
تجربه ای متفاوت و در مقام بازیگر و 
خواننده، با کنسرت موسیقی »کلنل« 
به کارگردانی امیر بشیری روی صحنه 
تالار وحدت می رود. همچنین کاظم 
سیاحی، نازنین بیاتی، رحیم نوروزی 
پروژه  این  در  و سیامک صفری 
هنری به ایفای نقش می پردازند. 
پیش فروش بلیت های این اثر نیز از 
ظهر روز چهارشنبه ۱۹ مهر از طریق 

سایت ایران کنسرت آغاز می شود.

   قطعه »تلو« به عنوان دومین 
ترانه محسن چاوشی برای سریال 
»زخم کاری« جمعه هم زمان با 
پخش قسمت ششم این مجموعه 
منتشر خواهد شد. »صدای تو 
اومد، صدای خنده تو«، بخشی از 
ترانه  جدید محسن چاوشی است 
که قرار است در جدیدترین قسمت 
سریال »زخم کاری« منتشر شود. 
مدت هاست  چاوشی  محسن 
که در عرصه تیتراژخوانی نقش 
پررنگی دارد و اجرای تیتراژ پایانی 
»زخم کاری« نیز آخرین اثر او 

محسوب می شود.

امیرمحمد عبدی:
 فضای متفاوتی در »کاپیتان« 

طراحی کردیم
 امیرمحمد عبدی، نویسنده فیلمنامه »کاپیتان« همزمان با 
نمایش این فیلم در سی وپنجمین جشنواره فیلم های کودکان و 
نوجوانان، به ارائه توضیحاتی درباره این اثر پرداخت. امیرمحمد 
عبدی به مهر توضیح داد: احساس خوبی به این فیلم دارم و جزو 
معدود فیلم هایی است که با پایانی به شدت امیدوارکننده با 
مخاطب برخورد می کند؛ این بخش »کاپیتان« را بسیار دوست 
دارم. وی درباره نگارش فیلمنامه »کاپیتان« گفت: در ابتدا 
فیلمنامه اولیه ای که مورد تأیید فارابی بود به دست کارگردان و 
تهیه کننده رسیده بود. در بازخوانی فیلمنامه تصمیم گرفته شده 
بود که بازنویسی شود و بازخوانی آن را به من پیشنهاد دادند. بعد 
از خواندن فیلمنامه اعلام کردم که آن را بازنویسی نمی کنم، 
در عوض با نگاه بسیار کمرنگ به قصه اصلی، داستانی جدید 
می نویسم که با آن موافقت شد و نگارش قصه را شروع کردم. 
این نویسنده افزود: از زمانی که فیلمنامه به من پیشنهاد شد تا 
زمانی که فیلمبرداری شد نزدیک به ۲ ماه و نیم مشغول به کار 
بودیم و جلسات زیادی با محمد حمزه ای داشتیم و درباره جزئیات 
فیلم صحبت می کردیم. عبدی با اشاره به محتوای امیدبخش 
فیلم سینمایی »کاپیتان« بیان داشت: یکی از ویژگی های 
بزرگ فیلم این است که در عمق ناامیدی در بیمارستانی که 
همه کودکان آنجا سرطانی هستند و ممکن است که هیچکدام 
از آنها جان سالم از بیمارستان به در نبرند اما به شدت درگیر 
زندگی کردن هستند و هیچکدام نسبت به اینکه فردا یا سال دیگر 
را نبینند ناامید نیستند؛ این یکی از بزرگ ترین ویژگی های مثبت 
این فیلم است. وی درباره حضور فیلم »کاپیتان« در جشنواره 
فیلم کودکان و نوجوانان نیز گفت: امیدوارم »کاپیتان« در 
جشنواره امسال به حد کفایت دیده شود. هر فیلمی از یک کیفیتی 
برخوردار است و نمی توانیم مدعی شویم که فیلم ما بهترین فیلم 
است، قاعدتا کم و کاستی هایی دارد ولی در مجموع فیلمی است 
که نفس می کشد. عبدی بیان کرد: صحنه ای را به خاطر دارم 
که همه کودکان بازیگر که سر صحنه فیلمبرداری بودند، چه 
کاراکترهای اصلی چه کسانی که صحنه را پر می کردند، هیچکدام 
مریض نبودند و زمانی که صحنه برای فیلمبرداری آماده می شد، 
بچه ها پشت صحنه مشغول بازی بودند. وی عنوان کرد: کاراکتری 
در قصه طراحی کردیم که پدر شخصیت اصلی بود و به پسرش 
در بیمارستان نزدیک می شد که از کودک خودش انرژی بگیرد 
تا بتواند درد و غم بیماری او را تحمل کند، در این حد دوست 
داشتیم فضای متفاوتی را در فیلم طراحی کنیم. عبدی در پایان 
گفت: بچه ها به هیچ قانونی پایبند نیستند. کودکان باید تحت 
هر شرایطی بازی و بچگی کنند و در دنیای کودکانه خودشان 
شکست بخورند و پیروز شوند تا بتوانند وارد دنیای بزرگسالان 
شوند. فیلم سینمایی »کاپیتان« به کارگردانی محمد حمزه ای 
و تهیه کنندگی سیدصابر امامی، هم اکنون در سی وپنجمین 

جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان حضور دارد.

امین اشرفی:

 اولویت، توجه به تئاتر کودک و نوجوان است


